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Vanaf 13.00 uur gaan de pieten 
door de wijken op weg naar de 
Willisstee. De pieten lopen vanuit 
het dorp, vanaf het Raadhuisplein, 
naar Veenzijde 1 vanaf de burge-
meester de Voogtlaan naar Veen-
zijde 2, vanaf het Raaigras naar 
Veenzijde 3, vanaf de Wagenmaker 
naar de Maricken naar de Maricken-
laan. Om half twee arriveert de Sint 
en zijn gevolg bij de Willisstee, 
alwaar er tot 15.30 uur feest is voor 
jong en oud.

Mijdrecht 
Om half twee meldt de Sint zich in 
Mijdrecht op het Raadhuisplein, waar 
de burgemeester de Sint zal 
welkomen. Naar Vinkeveen komt 
zoals elk jaar per boot aan waarvan af 
16.00 uur de Sint en zijn gevolg aan 
zal landen in de Ringvaart bij Dorps-
huis de Boei. Vanaf de Ringdijk en 
Roerdompbrug is dit goed te volgen. 
Na ontvangst door de verslaggevers 
Dolle Dries en Razende Ries, die de 
jaren 80 laten herleven met de voor-

malige Radio Cosmos zendappara-
tuur. Vervolgens zal de wethouder, 
het ontvangstcomité en de kinderen 
naar binnen gaan in het Dorpshuis. 
In de grote zaal, zal de Sint muzikaal 
welkom worden geheten met een 
dansje en een lied, die ze thuis en op 
school hebben geoefend. Ook zullen 
de prijzen voor de mooiste kleur-
platen bekend worden gemaakt en 
kun je met de Sint en met de Pieten 
op de foto. Binnen staat er tevens en 
grabbelton. Al met al weer een 
vrolijke, muzikale en kleurrijke Sinter-
klaas intocht in Vinkeveen waarbij we 
ervan uitgaan dat dit jaar de weer-
goden iedereen gunstig gezind zijn.

De Ronde Venen - Zaterdag 16 november komt Sinterklaas weer in het 
land en dus ook wordt de Ronde Venen weer aangedaan. De Sint komt 
met zijn gevolg uiteraard ook naar Wilnis en wel om 13.00 uur. 

Zaterdag is het weer zover…
Sinterklaas komt

Foto: aangeleverd.

Bewoners en personeel van 
Zonnehuis Majella blij verrast 
De Ronde Venen - Afgelopen 
donderdag 7 november werden de 
bewoners en het personeel verblijdt 
met manden vol vers fruit. Dit werd 

hun overhandigd door 2 dames van 
de Protestante gemeente Mijdrecht. 
Wat een ontzettend mooi gebaar! 
Voor elke etage een prachtige mand 

Vinkeveen - Cora Jonkers-Schuitema 
heeft dinsdag 5 november een 
koninklijke onderscheiding 
ontvangen. De Vinkeveense is 
benoemd tot Officier in de Orde van 
Oranje-Nassau, met name voor haar 
vrijwilligerswerk op het gebied van 
klinische voeding. Zij kreeg het lintje 
opgespeld door burgemeester 
Maarten Divendal tijdens een sympo-
sium over darmfalen in het 
Amsterdam UMC. Cora Jonkers 
(1958) werkt als diëtist in het experti-
secentrum voor darmfalen in het 
Amsterdam UMC. Zij zet zich al haar 
hele werkzame leven in voor het 
begeleiden van kinderen en volwas-
senen die niet op normale wijze 
kunnen eten en kunstmatig gevoed 
moeten worden. Dit gebeurt door 
voeding direct via een ader in de 
bloedbaan te brengen. Al ruim 22 
jaar is zij een zeer actief vrijwilliger 
van een speciale belangengroep over 
parenterale voeding, voeding die via 
een infuus rechtstreeks in de bloed-
baan wordt gebracht. Zij heeft 
daarbij in grote mate bijgedragen 
aan verschillende onderzoeken die 
zijn uitgevoerd en richtlijnen die zijn 
ontwikkeld om deze voeding te 
kunnen toedienen. Cora Jonkers 
organiseerde dat patiënten getraind 
werden in het zelf bereiden en 
toedienen van voeding via een 
infuus. Patiënten kregen daarmee in 
grote mate hun zelfstandigheid 
terug, konden weer op vakantie en 
meedraaien in hun gezin.

Cement tussen de 
samenwerkingsverbanden
Cora Jonkers heeft zich als diëtiste 
altijd ingezet voor een multidiscipli-
naire benadering van patiënten met 
darmfalen. Ze was het cement tussen 
de samenwerkingsverbanden die tot 
stand kwamen en teams die werden 
gevormd. Zowel nationaal als inter-
nationaal kun je niet om haar heen 
als er over klinische voeding wordt 
gepraat. De Vinkeveense stond onder 
andere aan de wieg van de stichting 
Darmfalen Nederland, waarvan ze 
ook bestuurslid en secretaris is 
geweest, en was de drijvende kracht 
binnen het bestuur van de Neder-
landse Klinische Voedingsvereniging 
(NESPEN). Zij is een zeer betrokken 
persoon die buiten haar werktijden 
en naast haar inzet als vrijwilliger de 
moeite neemt om vragen en mails 
van patiënten te beantwoorden. 

Daarbij zet ze zich niet alleen in om 
vragen op haar eigen vakgebied te 
beantwoorden. Zij is voor patiënten 
ook een vraagbaak en vast contact 
voor allerlei andere zaken waar pati-
enten tegenaan lopen.

Johannes Hospitium en golfclub
Sinds 2016 is Cora Jonkers als 
bestuurslid verbonden aan de stich-
ting Vrienden van het Johannes 
Hospitium is Wilnis. Sinds 2020 is zij 
voorzitter van de stichting. Ook in die 
functie heeft zij zich laten kennen als 
iemand die zeer betrokken is bij het 
werk. Binnen de stichting is zij de 
grote aanjager van projecten en bij 
het zoeken naar mogelijkheden om 
het doel van de stichting te bereiken. 
Haar leidraad daarbij is het welzijn 
van de bewoners en met oog voor de 
inzet van vrijwilligers. Ook verricht zij 
al vele tientallen jaren vrijwilligers-
werk bij golfclub Veldzijde in Wilnis. 
Zij was onder andere voorzitter van 
verschillende commissies en werd in 
2004 benoemd tot supercaddy, een 
speciale prijs voor de vrijwilliger van 
het jaar.

Koninklijke onderscheiding 
voor Vinkeveense Cora Jonkers 

Cora Jonkers en burgemeester 
Maarten Divendal

vol met vers fruit en ook nog een 
mand voor het personeel. Dit fruit 
was verzameld door de gemeente en 
aan Majella geschonken, vanwege de 
dankdag voor gewas en arbeid die 
week. Namens alle bewoners en het 
personeel, heel hartelijk dank voor 
deze lieve gift, ‘het fruit was heerlijk!’ 

Geen krant 
ontvangen? 
0251-674433
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De Ronde Venen - Fotoworkshop
De Ronde Venen en Fotoclub Stichtse 
Vecht hadden elkaar uitgedaagd 
voor een fotowedstrijd met het 
thema’Toerisme en Recreatie’.
Maandag 4 november was het
zover, de twee fotoclubs kwamen in 
Loenen aan de Vecht bij elkaar om de 
ingestuurde foto’s te bekijken. Alles 
werd op de beamer getoond en de 
maker kon daar zijn/haar verhaal bij 
vertellen. Het polderlandschap, de 
Vecht, Vinkeveen, Botshol, het kwam 
allemaal voorbij. Een jury gaf hun 
bevindingen en punten. Er waren 
veel foto’s ingeleverd, dus dat was 
nog een hele klus. Tot slot werden de 
foto’s met de meeste punten bekend 
gemaakt. Van Fotoworkshop De 
Ronde Venen behaalde Marrie den 
Braber een derde plaats met een 
mooie plaat van recreanten met de 
fiets in de polder bij Oude Aa. 
Roswitha van Vliet, met een foto van 
de Turfrace, had een vierde plaats.
Alle foto’s van Fotoworkshop
De Ronde Venen zijn te zien op
www.fotoworkshopdrv.nl.

De volgende clubavond zal zijn op 
maandag 25 november a.s. (inloop 
19.30 uur, aanvang 19.45 uur). Bent u 
geïnteresseerd in fotografie en wilt u 
de avond bijwonen, dan bent u van 
harte welkom. Meldt u dan wel even 
aan bij info@fotoworkshopdrv.nl.
De clubavonden vinden altijd plaats 
op maandag in de Willisstee, circa
14 keer per seizoen.
Voor meer informatie kijk op onze 
website www.fotoworkshopdrv.nl.

Derde plaats fotowedstrijd 
voor Marrie den Braber 

Marrie den Braber. Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Alle inwoners van 
De Ronde Venen die geboren zijn in 
het jaar 1957 krijgen deze week van 
welzijnsorganisatie Tympaan De Baat 
én de gemeente een uitnodiging in 
de brievenbus voor een informatief 
verjaardagsfeest dat op 26 november 
van 15.00 tot 17.00 uur gevierd wordt 
in De Boei in Vinkeveen. Op deze 
middag kunnen zij zich op een leuke 
en vrijblijvende manier laten advi-
seren over deze nieuwe levensfase!
“Voor alle mensen in De Ronde 
Venen die dit jaar 67 zijn geworden
is het een speciaal jaar,” zegt Daniëlle 
Franken, teamcoördinator sociaal 
werk van Tympaan De Baat. Zij gaan 
met pensioen en veel van hen kijken 
hier al jaren naar uit. Ze hebben zich 
ingeschreven voor een leuke cursus 
of hebben eindelijk tijd voor die 
prachtige reis. Anderen vinden het 
heerlijk om op de kleinkinderen te 
passen. We horen van veel gepensio-
neerden binnen ons netwerk dat de 
agenda sindsdien eigenlijk bomvol 
zit! Maar er is altijd tijd voor wat 
nieuws, een veel gehoord geluid!
Het is fijn dat ze nog op alle vlakken 
vitaal zijn om van het leven te 
genieten. Natuurlijk moeten we ook 

de andere kant van de pensionering 
niet buiten beschouwing laten:
Er zijn ook mensen die het gevoel 
hebben dat zij in een zwart gat 
vallen”, aldus Daniëlle.
“Er gaan andere vragen spelen op 
het gebied van wonen, financiën, 
mobiliteit, sport, gezondheid, zin-
geving en zorg”, licht Daniëlle toe. 
“Waar kan of wil jij gebruik van 
maken of waar wil je meer over 
weten? Op dit feestje zullen we hier 
uitgebreid aandacht aan besteden!” 
Floor de Boer, teamcoördinator 
sociaal cultureel werk vult aan: “Denk 
bijvoorbeeld ook aan vrijwilligers-
werk. Jouw kennis, kunde en erva-
ring kun je inzetten voor een ander 
die dat misschien even heel goed 
kan gebruiken om daarna versterkt 
verder te kunnen.”
Samen proosten we op deze nieuwe 
levensfase en kijken we vooruit naar 
de toekomst! Nieuwsgierig of er voor 
jou iets interessants te halen valt? 
Houd de brievenbus in de gaten als 
jij in 1957 geboren bent en meld je 
aan voor jouw verjaardagsfeestje!
Wil je meer informatie? Bel naar 
Tympaan De Baat op 0297 - 230 280
of mail naar: info@stdb.nl.

Informatief verjaardagsfeest 
voor alle 67-jarigen

Vinkeveen - Op vrijdag 15 november 
is er voor iedereen in Café Biljart De 
Merel in Vinkeveen prijsklaverjassen.
Er worden vier ronden van zestien 
giffies gespeeld en dan worden de 
punten bij elkaar opgeteld en is de 
winnaar bekend. Afgelopen vrijdag 

was Frans Bierstekers de beste 
kaarter met 7059 punten. Tweede 
werd An Pothuizen, derde werd 
Corensa Rijnders. De poedelprijs
was deze week voor Dora v.d. Steen.
De start op vrijdag 15 november
is om 20.00 uur. 

Frans Bierstekers wint klaverjassen

Eigen foto.

Mijdrecht - Het college van B & W 
wil op de locatie Bozenhoven 36-40 
te Mijdecht de bouw van 19 appar-
tementen toestaan. In de volks-
mond is de plek algemeen bekend 
als de ‘Van Nieuwkerk locatie’: het 
tankstation met achterliggende 
werkplaats bij de rotonde Bozen-
hoven-Anselmusstraat. Vandaag, 
woensdag 13 november wordt over 
dit plan gesproken in de commissie 
Wonen van de gemeenteraad.
 
Opvallend punt
Met de eigenaar van het terrein 
heeft de gemeente de afgelopen 
jaren gewerkt aan uitgangspunten 
voor woningbouw. Zo schrijft het 
college van B & W: ”Het plangebied 
onderscheidt zich als een opvallend 

punt aan de rotonde. Achter de 
locatie ligt het Proostdijlaantje, een 
smalle watergang in het groen met 
een wandelpad. Dit is onderdeel 
van de groenzone die als wandel-
gebied fungeert.”
 
De kleine schaal
De afgelopen jaren hebben de
initiatiefnemer en de woning-
corporatie Cazas gesproken over
de bouw van sociale huurwoningen 
op de locatie. Het college van B & W 
laat weten dat “door de kleine 
schaal” het inpassen van sociale 
huur-woningen op deze locatie te 
lastig is voor zowel de vastgoed-
eigenaar als woningbouwcorpo-
ratie Cazas Wonen. Om de bouw 
van sociale huurwoningen in de 

Zal het dan eindelijk gebeuren? 
Komt hier woningbouw?

gemeente juist te stimuleren heeft 
de gemeenteraad enkele jaren een 
zogeheten vereveningsfonds 
ingesteld.
 
Vereveningsfonds
Eén van de bepalingen is dat bij 
bouwplannen op een locatie met 
meer dan 10 en minder dan 30 zelf-
standige woningen een vastgelegd 
deel moet bestaan uit sociale huur-
woningen. Met het genoemde 
vereveningsfonds wil de gemeente 
waarborgen dat er in ieder project 
30% sociale huurwoningen worden 
gerealiseerd. Voor de locatie Bozen-
hoven 36-40 gaat het om zes sociale 
huurwoningen, die na oplevering 
overgedragen zouden moeten 
worden aan een woningbouw-
corporatie. Cazas Wonen is de
enige woningbouwcorporatie die 
actief is in de gemeente. Nu al staat 
vast dat die sociale huurwoningen 
in het huidige voorstel juist niet 
worden gebouwd.
 
Afkoopsom
Woningbouwcorporatie Cazas 
Wonen heeft namelijk besloten
op de genoemde plek af te zien van 
sociale huurwoningen. Dit heeft tot 
gevolg dat de initiatiefnemer een 
financiële bijdrage moet doen aan 
het zogeheten vereveningsfonds. 
Het gaat daarbij om een eenmalige 
afkoopsom. Deze financiële 
bijdrage stelt Cazas Wonen en
de gemeente in staat om deze 
afkoopsom “strategisch in te zetten 
voor de ontwikkeling van sociale 
woningen op andere locaties”,
aldus het college.

Verkeerssituatie verbetert
Volgens het college zal de verkeers-
situatie verbeteren omdat de 
parkeerbehoefte van de bewoners 
en bezoekers van de 19 apparte-
menten op eigen terrein wordt 
gerealiseerd. “Er is daarmee sprake 
van een goede parkeersituatie, 
zonder overlast voor de omgeving.” 
Ook is het college er zeker van dat 
de verkeerssituatie op en rondom 
de locatie verbetert, “doordat de 
verkeersintensiteit van en naar de 
woningen lager is dan van en naar 
het autobedrijf en het tankstation.” 
Bovendien geeft het college aan dat 
de bouw van woningen “ook de 
mogelijkheid biedt om het trottoir 
doorlopend te maken en een voet-
gangersoversteekplaats op de 
Bozenhoven te realiseren. “
 
Bouwhoogte
De maximale bouwhoogte wordt 
vier lagen. Daarmee sluit het aan
bij de hoogte van vergelijkbare 
gebouwen in de omgeving, zoals 
het appartementencomplex ‘Bosch 
en Hoven’ aan de overzijde van 
Bozenhoven. Het plangebied ligt 
binnen bestaande bebouwing van 
de kern Mijdrecht en past binnen 
de provinciale regelgeving.

Omwonenden gesproken
Met omwonenden zou in een 
eerder stadium gesproken zijn over 
de bouwplannen. Directe buren 
zouden al zo’n tien jaar van het 
voornemen weten. Een bredere 
groep omwonenden is in oktober 
2023 door de initiatiefnemer
benaderd. Zij kregen een brief en 

een informatieboekje met daarin 
schetsen van de ontwikkeling.
Het college van B & W geeft aan
dat “de omwonenden zijn mee-
genomen in het proces.” Maar niet 
alle omwonenden zijn het eens met 
de plannen.
 
Gemeente gaat toezien
Ondanks gesprekken tussen de 
initiatiefnemer en omwonenden 
hebben diverse omwonenden
nog bezwaren. Zo zijn er bezwaren 
ingebracht van het gebouw. Daarbij 
is onder andere gesproken over de 
‘bezonning’. De directe buren 
hebben onder andere bezwaar 
geuit tegen inkijk vanwege de 
hoogte. De initiatiefnemer heeft 
aangegeven in gesprek te blijven 
met de omwonenden tijdens 
verdere uitwerking van de plannen. 
De gemeente zal erop toezien dat 
er communicatie blijft plaatsvinden 
met de omgeving.
 
Rol gemeenteraad
In de Omgevingswet, die per
1 januari 2024 is ingevoerd, zijn de 
momenten veranderd waarop de 
gemeenteraad wordt betrokken
bij besluitvorming. Nu is het aan
de raad om het voorliggende
Ruimtelijk Kader vast te stellen.
Na goedkeuring daarvan is het 
college van B & W bevoegd de 
verdere uitwerking en uitvoering 
van de ruimtelijke procedure en 
vergunningverlening ter hand te 
nemen. Er is op een later moment 
voor het college dus geen verplich-
ting om de raad te vragen om een 
bindend advies.
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Boni & Jan de Jong een begrip
Jarenlang was de Boni in Mijdrecht 
een begrip. En wie Boni zei dacht 
daarbij natuurlijk gelijk aan Jan de 
Jong. Want Jan was vanaf het begin 
dat de Boni zich in 1977 vestigde in 
Mijdrecht de bedrijfsleider. Toen hij 
in 2021 na 43 jaar afscheid nam van 
zijn supermarkt was dat even 
wennen voor de klanten en een 
uitdaging voor zijn opvolger Wilco 
Versluis. Want mede door Jan was dit 
de sociale een beetje de sociale 
buurtsuper waar men nog een 
praatje kon maken en het niet alleen 
even wat vluchtig boodschappen 
kwam doen. En de klant was hier nog 
altijd koning(in)! 

Sociale DNA voortgezet
Wilco Versluis heeft het als opvolger 
van Jan prima voortgezet en ook na 
het vertrek hebben de klanten nog 
steeds het gevoel gehad dat deze 
supermarkt toch net iets anders was 
dan de andere supermarkten in Mijd-
recht. Er bleef dan ook een trouwe 
vaste klantenkring die wekelijks de 
boodschappen kwamen halen bij de 
Boni. Het sociale DNA van de Boni 
was ook na het vertrek van Jan de 
Jong voortgezet. 

Geen Boni meer
En toen kwam er deze zomer het 
bericht dat de Boni ging fuseren met 
Nettorama. Nu is het zover en 
moeten we constateren dat er voor 
de klanten eigenlijk weinig is veran-
derd. De klanten hebben er nauwe-
lijks last van gehad, want in 2 dagen 
tijd was de winkel omgetoverd van 
een Boni in Nettorama. En zelfs de 
kleur rood was prominent aanwezig 
dus ook dat was vertrouwd. De 
winkel is nagenoeg qua indeling ook 
niet rigoureus veranderd. Maar wat is 
er dan wel anders geworden en 
waarom. We vroegen aan Wilco even 
wat uitleg.

Veel bekende namen verdwenen 
Wilco geeft aan dat het aantal super-

marktketens al jaren afneemt. Er 
fuseerden al meer supermarktketens 
en verdwenen er een hoop bekende 
namen uit het straatbeeld zoals 
C1000, Edah, Super de Boer, Deen, 
Konmar en Jan Linders. Schaalvergro-
ting is in de huidige marktomstan-
digheden nodig om klanten tegen 
de laagste prijzen te blijven bedienen 
en aantrekkelijk te blijven als werk-
gever. Daarom zijn er steeds meer 
overnames en fusies in de super-
marktbranche. En dat is nu ook 
gebeurd met Boni en Nettorama. 

Zelfde DNA
Het was eigenlijk wel een logische 
keuze om te gaan fuseren. Beide zijn 
familiebedrijven. Succesvolle 
A-merkdiscounters, die in iets meer 
dan 50 jaar zijn uitgegroeid tot 
stabiele winkelketens met trouwe 
klanten. Boni en Nettorama hebben 
hetzelfde DNA, zijn financieel gezond 
en vullen elkaar goed aan. Ook qua 
no-nonsens mentaliteit en formule-
positionering passen ze goed bij 
elkaar. Dec reden van deze fusie is 
dus om een voortzetting van het 
succes van beide bedrijven te 
kunnen waarborgen door schaalver-
groting. Door deze fusie kan men het 
blijven waarmaken wat men eigenlijk 
al jaren doet. Het goede van twee 
werelden zijn eigenlijk nu bij elkaar 
gekomen en dat zal de klant merken. 
Er is gekozen voor de naam 
Nettorama. 

Echte kruideniersmentaliteit
Op de vraag wat er verandert krijgen 
we te horen dat er in essentie niet 
veel zal veranderen in de beleving 
van de klant. De echte kruideniers-
mentaliteit, die beide familiebe-
drijven al eind jaren zestig voor ogen 
hadden blijft overeind. Het gezegde 
schoenmaker hou je bij je leest is hier 
wel van toepassing. Want men zal bij 
de Nettorama geen spaarbijpro-
ducten kunnen kopen als loten, 
cadeaubonnen ed. en zelf scannen is 
ook niet aan de orde. Dat kost geld 

In Mijdrecht is er een groot aanbod aan supermarkten en is de keus voor 
de inwoners groot waar zij hun boodschappen willen doen. Maar vanaf 
23 oktober 2024 kan men in Mijdrecht niet meer naar de Boni. Door de 
fusie tussen de familiebedrijven Boni en Nettorama is de oude 
vertrouwde Boni in een handomdraai omgetoverd tot een Nettorama. 
Omdat de Boni toch wel jarenlang een begrip is geweest in Mijdrecht 
gingen we op bezoek om eens te horen wat er nu precies veranderd is 
met de nieuwe naam van de supermarkt op de gevel. 

Nieuw in Mijdrecht:  
Supermarkt Nettorama

en uiteindelijk betaald de klant dat! 
Dat is ook de reden dat jezelf nog je 
groenten en fruit moet wegen. 
Nettorama wil echt een merken 
discounter zijn en draait alles om 
betaalbaarheid, kwaliteit en klantge-
richtheid. De succesformule is simpel: 
Nettorama biedt een kwalitatief goed 
winkelaanbod van hoge kwaliteit 
tegen de allerlaagste prijzen. 
 
Gegarandeerd de goedkoopste
Men wil gegarandeerd de goed-
koopste zijn. “Boven op de garantie 
voor de laagste prijs, geeft Netto-
rama op ruim 2.500 A-merken nog 
eens 10 procent extra korting bij 2 
stuks. Meer halen, is dus minder 
betalen. Dus de klant zal het vooral in 
positieve zin nog meer in de porte-
monnee gaan merken. En klantvrien-
delijkheid en kwaliteit van de 
producten staat hoog in het vaandel. 
Zo staan de groenten altijd goed 
aangeschreven en klanten kunnen 
verzekerd zijn dat zij bij Nettorama 
de beste vers garantie krijgen. Dat 
geldt overigens ook voor de 
broodjes, hartige snacks en crois-
sants die ieder uur vers voor klanten 
worden gebakken. ”; laat de bedrijfs-
leider trots weten. De inwoners in de 
regio kunnen dus vanaf nu terecht bij 
dé goedkoopste supermarkt van 

Nederland, want dat garandeert 
men. 

Regiofunctie
Wilco laat wel weten dat er in die zin 
wel iets verandert is dat de Netto-
rama inderdaad meer een regio-
functie heeft dan een buurtfunctie. 
Zij zien nu al dat er veel meer klanten 
vanuit aangrenzende gemeentes 
komen om boodschappen te halen 
om veel geld te besparen. De naams-
bekendheid van Nettorama is op dit 
moment nog onbekend in deze 
regio, maar dit zal snel bekender 
worden. Verder zijn er wel een paar 
dingen veranderd, zoals de broodle-

Foto’s: aangeleverd.

verancier en is het brood ook anders 
gepresenteerd. En in het interieur 
hangen veel meer reclameborden 
aan het plafond en vliegen de 
aanbiedingen je om de oren. 

Een goed team
Ook het personeel is nog hetzelfde 
dus in de winkel zijn dezelfde 
bekende gezichten nog te zien. Het is 
een hecht team en dat bleek ook 
weer bij deze verandering, waar toch 
wel even de handen uit de mouwen 
gestoken moesten worden. Wilco wil 
dan ook graag wel even kwijt dat dit 
echt alleen maar mogelijk is als je als 
team goed functioneert. Zonder zijn 
rechterhanden Devin en Claudia uit 
het kaderteam en het personeel zou 
dit niet gelukt zijn. De sfeer onder-
ling is ook leuk. En als er mensen zijn 
die het leuk vinden om dit geweldige 
team te komen versterken en willen 
werken in een gezellige en collegiale 
werksfeer dan nodigt Wilco deze 
mensen graag uit voor een gesprek. 
Want personeel kunnen zij nog best 
gebruiken. 

Nog steeds een sociale supermarkt 
Kortom we kunnen concluderen dat 
er behoudens de naamswijziging en 
enkele details niet veel is veranderd 
en dat de Nettorama net als voor-
heen bij de Boni nog steeds de 
sociale supermarkt wil zijn waar je 
naast dat je boodschappen doen ook 
een gezellig praatje kan maken. We 
hebben ze hier een mooi podium 
gegeven om zich te presenteren en 
nu moeten ze het zelf waarmaken 
wat ze beloven!
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De Hoef - Met drie uitverkochte voor-
stellingen besloot de Hoefse toneel-
vereniging het jubileumjaar 2024.
Voor het 50-jarig bestaan was de club 
al sinds januari aan het repeteren en 
dat mondde afgelopen weekend uit
in de spetterende musical ‘Ibiza’ van 
studio Articus. Met spel, zang en dans 
werden de toeschouwers dermate 
vermaakt, dat menig open doekje
door de zaal rolde.

Eerst werden de toeschouwers virtueel 
per vliegtuig naar Ibiza gevlogen, 
begeleid door drie stewardessen
(de debuterende Demi van Bemmelen, 
Naomi Kooijman en Indy Steen-
bekkers) in het openingsnummer. 
Eenmaal aangekomen belandt de 
meiden-op-leeftijd-groep de Four 
Sisters (Anneke Hogenboom, Suzan 

Duivenvoorde, Monica Boone en Ida 
Sietsma) bij Bar Holandia, gerund
door ex-hippie Rob (Harry Bakker)
en zijn nichtje (Patricia Hilhorst) in het  
prachtige decor van een Middellandse 
Zeestrand.
De groep wil een comeback maken
na jaren van inactiviteit en zijn ook op 
zoek naar hun voormalige manager, 
van wie ze nog geld tegoed hebben
en die zich op het eiland zou 
bevinden. Dat laatste klopt, maar
deze Gerrie (Patrick de Graaf ) handelt 
samen met zijn Haagse compagnon 
Bennie (Ronald Wieman, die zijn plat 
Haagse accent tot in de liedjes wist 
vast te houden) in verdovende 
middelen en blijkt ook Rob nog af
te persen.  De Four Sisters besluiten 
Rob te helpen door hun comeback
in Bar Holandia te organiseren.

TONEELVERENIGING ‘DE OPREGTE AMATEUR’ 50 JAAR 

Musical ‘Ibiza’ in De Hoef

Boycotten
Gerrie probeert dat op zijn beurt te 
boycotten door met hulp van de 
louche makelaar Gaby Scholten 
(Belinda Wahlen) de huur van de bar 
op te zeggen. Die makelaar hadden
we al eerder bezig gezien door een 
tweetal toeristenechtparen (de Duitse 
Annet van der Meer en Winfried 
Achterberg, en de Engelse Bianca van 
Kempen en Joey Bakker) op slinkse 
wijze een timesharing appartement 
aan te smeren. Met een vals tele-
foontje weet Gerrie de Four Sisters 
weg te lokken en zet zijn liefjes 
(Ramona Pappot en Indy Steen-
bekkers, als debutant meteen een 
dubbelrol) in als tegenact. Hun 
optreden verloopt echter dramatisch. 
Met verschrikkelijk valse noten en 
haperingen bleek hun optreden niet-
temin één van de hoogtepunten in de 
musical te worden. Maar dan ontpopt 
de bodyguard van Gerrie en Bennie 
(Andre van der Zwet) zich als een 
undercoveragent, die de twee mis-
dadigers al langer in het oog had en
ze nu laat inrekenen. Met hulp van de 
producer in ruste Arie Verdecci (Peter 
van Kempen) maken de Four Sisters 
dan toch hun comeback en eindigt
het verhaal in een groot feest.

De vele liedjes die het verhaal 
lardeerden waren geënt op bestaande 
bekende nummers (o.a. van Abba) en 
voorzien van een passende Neder-
landse tekst. De repetities van deze 
liedjes en de live-begeleiding op
de uitvoeringen werd gedaan door 
Charles Rademaker, die ook hier en 
daar de arrangementen had aange-
past. Joey Bakker was verantwoordelijk 
voor de choreografie, met als hoogte-
punt de werkelijk spetterende finale. 
De geluids- en lichteffecten lagen
in de betrouwbare handen van
Jerry Koeleman en de algemene regie 
was in handen van Carel Nieber.
Samen met een aantal oud leden als 
badgast-figuranten (Linda Pothuizen 
Marco Lek, Peter Hogervorst) is de 
Opregte Amateur er weer in geslaagd 
een puike uitvoering neer te zetten, 
waarvoor de toeschouwers de groep 
na afloop met een staande ovatie 
beloonde.  Een mooie bekroning
van het 50-jarig jubileum.

Vinkeveen - Maandagochtend
18 november a.s. is er in Sociaal 
Cultureel Centrum de Boei, Kerklaan 
32 te Vinkeveen, van 10.00 tot 12.00 
uur weer het Repair Café. En dan 
bestaat het Repair Café Vinkeveen 
ook precies 10 jaar!
Veel kapotte apparaten, kleding en 
andere gebruiksvoorwerpen 
verdienen een tweede leven. In de 
afgelopen tien jaar heeft het Repair 
Café Vinkeveen veel apparaten
gerepareerd. Spullen worden zo 
langer bruikbaar gemaakt en hoeven 
niet te worden weggegooid. Goed 
voor een duurzame samenleving.
Bij het Repair Café van Tympaan
De Baat zijn vrijwilligers aanwezig die 

uw kapotte spullen of kleding gratis 
voor u repareren en weer een nieuw 
leven geven.
Bij het Repair Café kunt u terecht 
voor allerlei reparaties bij kleding, 
(kleine) elektrische apparaten, 
computerapparatuur, stoelen en 
krukjes, houten speelgoed, porselein, 
aardewerk of wat u verder thuis 
tegenkomt dat kapot is en u eigenlijk 
nog graag gerepareerd zou willen 
hebben.
Kom het maandagochtend
18 november a.s. in De Boei ook
eens proberen, de koffie staat klaar.
Verder is het Repair Café Vinkeveen 
dit jaar nog open op maandag-
ochtend 16 december.

10 jaar Repair Café Vinkeveen

Mijdrecht -  Van 14 tot en met 23 
november is er in de galerie van Kunst-
RondeVenen een expositie ingericht 
met beelden van de Vinkeveense 
kunstenaar Laura Ruhé en met aqua-
rellen van haar aan Alzheimer over-
leden broer Nol van der Neut. Een
deel van de opbrengst van verkocht 
werk van Nol gaat naar de Alzheimer 
Stichting voor onderzoek naar de 
ziekte. De expositie is te bezoeken op 
donderdag, vrijdag en zaterdag van
12.00 tot 16.00 uur, in De Lindeboom 3 
in Mijdrecht. 
Deze bijzondere expositie staat in het 
teken van de ziekte Alzheimer. Nol
van der Neut studeerde aan de kunst-
academie en werkte als grafisch 
ontwerper en aquarellist. Hij is aan 

Alzheimer overleden. Op het laatst 
wist hij van zijn eigen kunstwerken 
niet dat hij ze zelf had gemaakt. 
Daarom heeft Laura de expositie
als thema ‘Vergeten verleden’ 
meegegeven.   
Nol heeft prachtig werk nagelaten.
Zijn twee zoons, vriendin Henny en
zus Laura Ruhé willen hem in deze 
expositie nog een keer postuum eren, 
waarin ook Laura, lid van KunstRonde-
Venen, haar beelden toont. Van het 
verkochte werk van Nol gaat een deel 
van de opbrengst naar de Alzheimer 
Stichting, voor nader onderzoek naar 
de oorzaken van deze vorm van 
dementie en de ontwikkeling van 
geneesmiddelen tegen deze ziekte.
Dit onderzoek is dringend nood-

Verkoopexpositie voor Alzheimeronderzoek
zakelijk; zeker nu bekend is dat één op 
de vijf Nederlanders aan dementie zal 
lijden. 
Laura Ruhé heeft al vaker met haar 
beeldhouwwerken aan exposities 
deelgenomen bij KunstRondeVenen, 
maar ook in andere verbanden en op 
andere plaatsen buiten de regio.
De sculpturen zijn van een ongekende 
schoonheid, evenals de aquarellen 
van Nol van der Neut. Deze combi-
natie maakt een bezoek aan de galerie 
meer dan waard. Laura zal je graag 
ontvangen en het werk toelichten. 
Meer informatie over KunstRonde-
Venen en de aangesloten kunstenaars 
op www.kunstrondevenen.nl en
op de Facebookpagina van de 
kunstenaarsvereniging.

Foto is aangeleverd.

HULPMIDDAG

De Ronde Venen - Het duurt vaak jaren vooraleer een ‘Buiten-Vinkevener’ 
van een ingezetene van Vinkeveen hoort van ‘Het Gat van Bus’. Het betreft 
een piepklein meertje, tussen de Achterwetering en de Herenweg, achter 
de Morgensterkerk te Vinkeveen. Hoe is dit Gat aan die naam gekomen?
Het is veelal onbekend.
Regelmatig houdt de werkgroep ‘Genealogie’ van de historische vereniging 
De Proosdijlanden bijeenkomsten om hulp te verlenen bij het zoeken en 
vinden van familiegeschiedenis en familienamen. Op één van deze 
middagen vroeg iemand met een beginnende familiestamboom om mee te 
denken bij het zoeken naar voorouders. Voorouders die voorzichtig wortel 
hadden geschoten in Vinkeveen, maar waarvan de oude wortels in het 
wijde Noord-Hollandse land stonden.
In een dik schoolschrift stond in keurig handschrift per pagina een gezin 
genoteerd. Met daarbij de geboortedata van de leden. En een door-
verwijzing als een gezinslid zich door huwelijk of anderszins onttrokken
had aan het gezinsverband. Bovendien, jawel, op één van die bladzijden 
stond als familienaam vermeld: Bus. Daarmee was de herkomst van de 
naam van het Gat van Bus meteen duidelijk. De familie Bus, had namelijk
als grondeigenaar voor het eigen haardvuur turf gestoken (laten steken).
Zo was het hierdoor ontstane binnenwater aan de naam gekomen.
Hebt u ook zo’n bijzondere naam met een daarbij passend verhaal?
Of doet u ook moeite om de familiegeschiedenis te zoeken en te vinden? 
Op woensdag 20 november is er weer een hulpmiddag om mee te denken 
bij stamboomonderzoek: Aanvang 14.00 uur, einde ca. 16.00 uur.
Adres: Oudheidkamer, Croonstadtlaan 4a te Mijdrecht.
Het is voor de organisatie in verband met de verzorging van de drankjes 
belangrijk om te weten hoeveel mensen op bezoek komen. Wilt u zich 
daarom vooraf melden bij de heer Stef Veerhuis; email stef.veerhuis@
outlook.com.

Het Gat van Bus

Abcoude - Op zaterdag 16 november 
a.s. wordt er in Ontmoetingscentrum 
De Angstelborgh in Abcoude weer 
een rommelmarkt georganiseerd 
door Tympaan De Baat. Je kunt er 
tussen 10.00 en 15.00 uur terecht 
voor allerhande spullen: boeken, 
platen, kleding, huisraad, snuisterijen 
en van kunst tot kitsch! Ook zal er
dit jaar weer ruimte beschikbaar
zijn voor de verkoop van hobby-
producten en zal de Wereldwinkel
er staan met een kraam. Je komt er 
bijzondere of soms waardevolle 

spullen tegen die je alleen maar op 
een rommelmarkt kunt vinden.
En zoek je nog iets moois voor Sinter-
klaas of Kerst, gegarandeerd is er iets 
voor je te vinden! De toegang is 
gratis en je kunt er tegen geringe 
betaling terecht voor koffie of thee, 
broodjes en soep. De Angstelborgh
is te vinden op Dorpszicht 22 te 
Abcoude. Iedereen is welkom om
te komen snuffelen. Voor meer infor-
matie kun je contact opnemen met 
Tympaan De Baat, tel. 0294 - 284 824 
of stuur een mail naar a.keja@stdb.nl.

Zaterdag rommelmarkt in Abcoude

6 inderegio.nl • 13 november 2024NIEUWS





Eigen foto.

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - 60 jaar geleden 
zijn Wim en Krijnie de Jong getrouwd. 
Voor dit bijzondere jubileum heeft 
Burgemeester Divendal een mooi 
kado en de felicitaties vanuit de 
gemeente overgebracht. De burge-
meester kwam op de fiets vanuit 

Mijdrecht naar Wilnis om samen met 
het bruidspaar de Jong een kopje 
thee te drinken en een gebakje te 
eten. Na een gezellig gesprek en een 
paar foto’s met het bruidspaar nam 
de Burgemeester afscheid en fietste 
weer naar Mijdrecht.

Burgemeester Maarten Divendal 
bezoekt bruidspaar de JongAbcoude - Woensdagavond

6 november kon men in de kantine 
van FC Abcoude genieten van de 
inspirerende theatervoorstelling 
‘Kom op nou jongens’ met acteur 
Ewald van Kouwen in de rol van 
Maarten de Hoog. Deze voorstelling 
benadrukte hoe een positieve
benadering bijdraagt aan het sport-
plezier van kinderen. Het publiek 

werd getrakteerd op herkenbare
situaties en praktische tips met als 
doel om hier iets van op te steken
en liefst ook te gaan gebruiken.
Bij het publiek, dat bestond uit
trainers, begeleiders, bestuursleden 
en ouders werd op humoristische
en prikkelende wijze het belang van 
positief coachen onder de aandacht 
gebracht. De voorstelling belichtte 

Theateravond bij FC Abcoude 
rond positief coachen

hoe trainers en ouders een positieve 
invloed kunnen hebben op de sport-
beleving van kinderen.
Tijdens de avond werd de zoge-
naamde ‘sandwich methode’
gepresenteerd. Dit is een coaching-
techniek waarbij eerst een compli-
ment wordt gegeven, gevolgd door 
een opbouwende tip, en afgesloten 
met een positieve boodschap. Met 
pakkende scènes en herkenbare
situaties motiveerde de voorstelling 
het publiek om na te denken over 
hun rol bij de sportclub en langs
de lijn. Een handreiking hoe je als 
volwassene kunt bijdragen aan het 
succes en het plezier van kinderen, 
zonder onbedoeld de druk op te 
voeren? En om een bredere bewust-
wording te creëren over de invloed 
van het gedrag van volwassenen op 
de prestaties en het plezier van 
kinderen.
Dankzij de inzet van Rosa Wessel,
die de avond organiseerde, kijkt FC 
Abcoude terug op een inspirerende 
bijeenkomst die hopelijk bijdraagt 
aan een positieve sportcultuur 
binnen de club. Meer weten over
de theatervoorstellingen van
De Stichting Positief Coachen?
Kijk op www.positiefcoachen.nl.

De Ronde Venen - De Ronde Venen 
had al jarenlang een klimaatburge-
meester: Chantal Bekker. Maar sinds 
afgelopen vrijdag heeft zij gezel-
schap gekregen. Ook Gerard Reijn 
heeft zich aangemeld voor dit
onbetaalde ambt. Een gesprek 
tussen twee klimaatburgemeesters.

Chantal, wat was jouw plan toen je 
een paar jaar geleden klimaat-
burgemeester werd?
Ik was toen al bezig met het klimaat, 
heel erg zelfs. Als vrijwilliger zet ik
me in bij de Energieke Rondeveners. 
Dat is een club die bij mensen thuis 
warmtescans en energieadvies geeft. 
Energieklussers plaatsen meteen 
energiebesparende producten, zoals 
tochtstrips en radiatorfolie. Zelf ben 
ik daar actief als klimaatcoach en 
geef KlimaatGesprekken workshops 
over hoe je je ecologische voetafdruk 
kunt verminderen en je handafdruk 
kunt vergroten.
Op mijnverborgenimpact.nl kan je 
snel zien hoeveel ‘aardes’ je nodig 
hebt met jouw leefstijl. Ik zit al jaren 
op 1 aarde en dat geeft een heel 
prettig gevoel. De klimaatcrisis 
vraagt om snelle actie en het is fijn te 
weten dat je gewoon zelf aan de slag 
kunt. Ik deel daarin graag mijn posi-
tieve ervaringen, bijvoorbeeld hoe 
comfortabel een duurzaam huis is: 
heel oktober is het 20 graden in huis 
geweest en heb de kachel niet aan 

hoeven zetten. Ik geef ook graag tips 
over hoe duurzaam leven betaalbaar 
en haalbaar kan zijn: Met huizenruil 
zijn onze vakanties goedkoper dan 
ooit. Met de Too-good-to-go app 
hebben we wekelijks heerlijk brood 
voor bijna niks. Biologisch eten van 
de huismerken is redelijk betaalbaar 
en water en thee drinken is gezond 
en goedkoop.
 
En jij Gerard, waarom ben jij 
Klimaatburgemeester geworden?
Ik ben al een aantal jaren actief bij 
Veenwind, en bij Energiek Abcoude. 
We proberen in deze gemeente 
duurzame stroom op te wekken.
Met een coöperatie, want dan komen 
de opbrengsten terug naar de 
omwonenden. We wilden wind-
molens, maar daar ging de gemeen-
teraad voor liggen. We probeerden 
tal van zonneveld, maar daar zijn zo 
veel problemen dat die nog niet zijn 
gerealiseerd.
Ik merk dat het moeilijk is de ernst 
van de klimaatverandering duidelijk 
te maken. Toen we aardgas kregen, 
was iedereen superblij met de ener-
gietransitie. Gas was goedkoper, 
makkelijker en schoner dan olie of 
kolen. Maar met deze energie-
transitie moet je je handige gas-cv 
juist weg doen en overstappen op
de warmtepomp. Je moet je benzine-
auto verruilen voor een elektrische, 
zodat je op weg naar Parijs al drie 

Ronde Venen heeft nu 
twee klimaatburgemeesters

keer moet laden. Je moet minder 
vlees eten.
De nadelen van de klimaatverande-
ring voelen nog als ver weg, behalve 
natuurlijk bij klimaatrampen zoals in 
Valencia, of Valkenburg.
Dus ik dacht, misschien kan ik
eens onderzoeken of de natuur in
De Ronde Venen al verandert als 
gevolg van het klimaat. Verdwijnen 
er vogels, of insecten door de
opwarming? Komen er nieuwe voor 
in de plaats? Gaat op die manier het 
landschap veranderen?
Dat wil ik proberen in kaart te 
brengen. Ik heb al wat contact 
gelegd met deskundigen op dit 
gebied.Ik hoop dat die me een 
duidelijk beeld kunnen schetsen.
En dat wil ik dan delen met zo veel 
mogelijk mensen.
 
Wat is dat eigenlijk, een 
klimaatburgemeester?
Maandag zijn in heel Nederland de 
klimaatburgemeesters beëdigd, in 
de provincie Utrecht door commis-
saris van de koning Hans Oosters. 
Daarbij hing hij alle twaalf aan-
wezige klimaatburgemeesters een 
‘ambtsketen’ om, door een kunste-
naar vervaardigd uit gebruikte 
stroomdraden.
Bevoegdheden heeft de klimaat-
burgemeester niet, maar tijdens de 
beëdiging belooft zij/hij wel zich in 
te spannen om het klimaat te 
beschermen, en te proberen een 
voorbeeld te geven in klimaat-
vriendelijk leven.
Wie zich aanmeldt, wordt benoemd. 
In veel gemeenten zijn meerdere 
klimaatburgemeesters; in 
Amsterdam zijn het er bijvoorbeeld 
acht. In heel Nederland zijn het er 
260. Ze doen zeer uiteenlopende 
dingen. De een organiseert een
ruilbeurs voor tuinplanten of
voor kleding, de ander promoot 
vegetarisch eten, weer een ander 
geeft coaching over hoe klimaat-
vriendelijk te leven, en een volgende 
demonstreert naakt op het spoor 
tegen het gebruik van steenkool.

Waar zijn ze bereikbaar?
klimaatburgemeester@
energieke-rondeveners.nl.

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Tijdens het 
Zondagmiddagconcert in de kerk 
aan het Driehuisplein liet organist 
Stephan van de Wijgert het publiek 
genieten van zelden gehoorde 
klanken van het Maarschalkerweerd-
orgel. Bariton Ernst Vermeulen deed 
er nog een schepje bovenop met zijn 
geweldige zware stem, die met de 
fantastische akoestiek van de kerk 
een enorme indruk maakte.
De bezoekers konden het toetsen-
werk en de inspanningen van de 
bariton goed volgen op het grote 
scherm met zicht op het orgelbalkon.
Na afloop waren er de bloemen en 
een daverend applaus van de ruim 

170 bezoekers. Het enthousiasme 
resulteerde bij de deurcollecte in een 
opbrengst van € 850,– voor het 
goede doel, deze zondag het ‘Eiland 
van Hein’.
Na afloop van het concert genoten 
tal van bezoekers na tijdens een 
gezellige bijeenkomst in de naast-
gelegen S.e.T. Residentie, waar ook 
de beide musici volop genoten.
Op zondag 10 december wordt het 
een Zondagmiddagconcert in Kersts-
feer met een repertoire Kerstliederen 
van het befaamde Kamerkoor 
Saudade. En natuurlijk een Kerstcon-
cert, waarin het publiek meedoet in 
de samenzang.

Bariton en organist 
verrassen publiek

LEZERSPOST

Eindelijk wandelen met de wandel-
wagen over de mooie spoorbaan!
We hebben ervan genoten en
gaan dat nog heel lang doen! 
Marijke Nagtegaal

YES, wij zijn heel blij!
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Aalsmeer - Op zaterdag
23 november opent Yuverta mbo 
Aalsmeer, aan de Linnaeuslaan,
weer de deuren van de school. Kies je 
voor Yuverta, dan kies je voor groen 
onderwijs waarbij je wordt opgeleid 
voor de toekomst. Tijdens de oplei-
dingen staan belangrijke thema’s 
centraal zoals het verduurzamen van 
de landbouw, verbeteren biodiversi-
teit en natuur, dierenwelzijn, duur-
zame verstedelijking, verhogen 
kwaliteit van water en water-
huishouding en het klimaat.
Yuverta biedt mbo-opleidingen aan 
op het gebied van Natuur en water, 
Bloem en styling, Landbouw en
techniek, Verkoop en handel, Tuin- 
en landschapsinrichting en veel 
verschillende Dieropleidingen.
De school is persoonlijk en overzich-
telijk zodat men zich snel thuis voelt. 
Yuverta heeft veel contacten met
het bedrijfsleven waardoor je onder 
andere interessante (buitenland) 
stages en excursies krijgt en altijd 
kunt kennismaken met de nieuwste 
technieken.

Nieuw: Toegepaste biologie 
Voor diegene die graag buiten zijn 
en interesse hebben in alles wat
leeft en groeit, start Yuverta mbo 
Aalsmeer komend schooljaar met
de opleiding Toegepaste biologie. 
Met toegepaste biologie leer je
om praktisch veldonderzoek uit te 
voeren. Je doet buiten metingen of 
je neemt monsters die je onderzoekt 
in het laboratorium. Dus als biologie 
je favoriete vak is, dan kan de oplei-
ding Toegepaste biologie een goede 
keuze zijn voor een vervolgstudie.

Open dag 23 november
Wil je meer weten over de groene 
opleidingen van Yuverta, kijk dan
op de website www.yuverta.nl/mbo 
en meld je aan voor de open dag.
De open dag is op zaterdag
23 november van 10.00 tot 15.00 uur. 
Tijdens de open dag is er een
uitgebreid programma met allerlei 
activiteiten waar je aan deel kunt 
nemen zodat je zelf kunt ontdekken 
wat het beste bij jou past.
Yuverta, thuis in de toekomst!

Open dag bij 
Yuverta MBO Aalsmeer

Foto is aangeleverd. Regio - ‘24 Strings’ is de nieuwe
theatertour van muzikant en
componist Tim Akkerman. Al meer 
dan 20 jaar is hij te bewonderen op 
poppodia, festival en in het theater. 
Met ‘24 Strings’ zoekt Akkerman de 
muzikale grenzen op en durft er hier 
en daar zelfs net even overheen te 
gaan.

Snaren staan centraal
In deze nieuwe theatervoorstelling 
geniet je van maar liefst 24 nummers, 
waarbij de snaren centraal staan. 
Verwacht een mix van muziek met
de beste songs uit het pop- en rock-
repertoire. Daarnaast laat Akkerman 
zijn nieuwste werk horen dat hij 
gemaakt heeft tijdens zijn werk-
sessies op Ibiza en in Nashville. 
Natuurlijk is de show niet compleet 
zonder de bijbehorende anekdotes 
van Akkerman, met Tim Akkerman, 
Evert Zeevalkink en Erwin Tuijl.
Dit alles in Theater Piet Mondriaan, 
zaterdag 23 november. Aanvang: 
20.15 uur. Kaarten zijn verkrijgbaar 
via www.theaterpietmondriaan.nl.

‘24 Strings’: theateravond vol 
muziek, verhalen en veel snaren

Foto:  Marjolein Thijse.

NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling de 
Ronde Venen & Uithoorn. IVN 
richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Spinnen vrijage
Het is herfst. Ik zie in mijn rechter-
ooghoek in mijn tuin een grote 
dikke kruisspin in een mooi web. 
Het is een vrouwtjes spin.
Mannetjes zijn veel kleiner, weet ik.
Dan zie ik, bij nauwkeurig verder 
observeren, rechtsboven het grote 
web een kleinere spin. Bij nadere 
bestudering blijkt dat een manne-
tjes kruisspin. Onrustig loopt hij 
heen en weer in iets dat op een 

web lijkt. Hij is half zo groot, zo’n 
10 mm, als het vrouwtje. Deze
kan wel 17 mm worden. Constant 
trilt hij met zijn pootjes tegen de 
draden die in de buurt komen
van het web van het vrouwtje.
Het lijkt dat hij niet weet waar hij 
het zoeken moet en op welke wijze 
hij haar zal benaderen. Soms 
wacht hij even om zijn volgende 
stap, zijn tactiek te overwegen, lijkt 
het. Constant beweegt hij subtiel 
zijn poten. Volgens mij is hij bezig 
het vrouwtje te verleiden. Hij 
probeert haar in een soort
trance te brengen, lees ik ergens. 
Inmiddels heb ik wat YouTube
filmpjes bekeken van de paring 
van kruisspinnen. Ik zal niet in 
details treden maar soms loopt

het niet goed af met het mannetje. 
Ik heb geen idee hoe lang dit gaat 
duren, deze verleidingskunsten 
van het mannetje. Het schiet nog 
niet erg op. Ik schenk mezelf nog 
maar een kopje thee in. Duurt het 
altijd zolang voordat de paring 
plaatsvindt? Misschien heeft hij 
niet de juiste ‘contactdraad’ te 
pakken zodat het vrouwtje hem 
niet voelt ? Kan gebeuren hè?
Zal vaker voorkomen. 
En misschien is het vrouwtje er 
nog niet aan toe. 
Zoals dat hoort bij spinnen heeft 
de kruisspin acht poten, de poten 
bestaan uit zeven leden en zijn 
bedekt met scherpe stekelige 
haren. Het lijf bestaat uit twee 
delen: kop/borststuk en achterlijf. 

Bij de kop zie je nog een paar heel 
kleine pootjes zitten. Dat zijn geen 
echte poten, maar de palpen. Deze 
organen hebben een zintuigelijke 
functie en bij mannetjes in de 
paartijd een functie voor het 
opslaan van sperma. Op zijn kop 
heeft een kruisspin acht ogen. Echt 
goed zien kan hij desondanks niet, 
het zijn maar kleine puntvormige 
oogjes.
De kleinere mannetjes verlaten 
hun web en benaderen de wijfjes 
heel voorzichtig. Dat zag ik inder-
daad voor mijn ogen gebeuren. En 
misschien jij ook wel... binnenkort. 
Want ze hangen nog overal, die 
spinnen.
Elza Vis
IVN-natuurgids

De Ronde Venen - Op zaterdag
23 november geeft Brassband 
Concordia Vinkeveen een concert 
met als titel ‘Voices in Brass’. De sport-
zaal van Sociaal Cultureel Centrum 
De Boei zal weer worden omgeto-
verd in een concertzaal waar u
kunt genieten van een gevarieerd 
programma. Aan dit concert wordt 

meegewerkt door het Creatoonkoor 
uit Abcoude, dat inmiddels ruim 
veertig jaar bestaat. Het is een vrolijk, 
meerstemmig vrouwenkoor met
35 leden onder de inspirerende 
leiding van dirigent Sadhu Bolland. 
In mei 2008 heeft het koor zijn 
25-jarig bestaan gevierd met het 
organiseren van het korenfestival 

Brassband Concordia 
presenteert ‘Voices in Brass’

BeKOORlijk Abcoude. Ter gelegen-
heid van het 40-jarig jubileum heeft 
het koor zichzelf getrakteerd op een 
reisje naar Praag waar ze meededen 
aan een internationaal korenfestival. 
Daar vielen ze op door de variëteit 
van het repertoire en de spranke-
lende optredens. Het repertoire is 
breed en gevarieerd, omvat liederen 
uit alle windstreken, soms modern, 
soms gedurfd en soms een vleugje 
klassiek of pop.
Concordia vierde vorig jaar haar 
125-jarig bestaan. Maar met dit 
concert wil het orkest laten zien en 
horen dat het nog springlevend is. 
Met een gevarieerd programma met 
daarin zelfs een echte rap hopen wij 
de bezoekers een gevarieerde avond 
aan te bieden. Het concert vindt 
plaats in De Boei, Kerklaan 32 te 
Vinkeveen. Aanvang is 20.00 uur.
Kaarten voor dit concert zijn online 
verkrijgbaar: www.brassband-
concordia.nl. Ook aan de zaal zijn 
kaarten verkrijgbaar, De zaal gaat 
om 19.30 uur open.

De Ronde Venen - De feestdagen 
staan voor de deur, en hoewel velen 
deze tijd associëren met warmte en 
gezelligheid, is kerst voor sommigen 
juist een periode van eenzaamheid. 

Dit jaar zet Onderling Verzekerd Vinke-
veen zelfstandig adviseur RegioBank, 
zich in om dit te doorbreken. Samen 
met Van der Valk Hotel in Breukelen 
organiseren zij een feestelijk drie-

Onderling Verzekerd Vinkeveen 
vraagt uw hulp

gangen kerstdiner voor ouderen in de 
regio, zodat ook zij kunnen genieten 
van een onvergetelijke kerst. Hun 
doel is om € 2.000,– op te halen, maar 
ze zijn er nog niet. Helpt u hen de 
eindstreep te halen? Elke bijdrage, 
groot of klein is welkom. Doneren
kan via de volgende link: https://
samenvoordebuurt.nl/breukelen.

Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Ben je klaar voor een 
toekomst in de techniek? Bezoek
dan de open dag van Tetrix Techniek-

opleidingen in Amsterdam op 
dinsdag 26 november 2024, van 
16.00 tot 20.00 uur. Samen met het 

Open dag MBO bij Tetrix 
Techniekopleidingen / ROC

ROC van Amsterdam Westpoort 
presenteren zij MBO-opleidingen
in Mechatronica, Constructie/Lassen, 
Verspanen en Service & Onderhoud.
Hun opleidingen volgen het unieke 
BBL+ principe: naast één dag theorie 
krijg je extra praktijkmodules in hun 
werkplaatsen, waarmee je waarde-
volle certificaten en vakdiploma’s 
behaalt. Zo verdien je niet alleen 
direct een salaris, maar ben je ook 
optimaal voorbereid op een carrière 
in de techniek. Tijdens de opleiding 
krijg je persoonlijke begeleiding voor 
het vinden van een leerbedrijf en het 
volgen van je voortgang. De locatie 
is uitstekend bereikbaar, op slechts 
vijf minuten lopen van Station 
Sloterdijk

Meld je aan
Wil je erbij zijn? Meld je aan voor de 
open dag via www.tetrixtechniek.nl/
opendagen en ontdek de mogelijk-
heden bij Tetrix Techniekopleidingen! 
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IN GESPREK MET...

Door Peter Pos 

Kun je iets over jezelf vertellen?
Ik ben in 1954 geboren in Eindhoven. 
Mijn vader had daar een fabriek en in 
1963 besloot hij die te verkopen, 
omdat hij in Uithoorn directeur kon 
worden bij een machine-export-
handel. Sinds mijn negende woon ik 
hier en ik voel me inmiddels echt een 
Uithoornaar. Samen met mijn vier 
zussen hadden we een fijne tijd, tot 
in 1966 het noodlot toesloeg. Tijdens 
een zakenreis kwamen mijn ouders 
om het leven bij een auto-ongeluk in 
Duitsland. We stonden er plotseling 
alleen voor.

Wat heeft dat met jou gedaan? 
Het heeft een diepe impact op me 
gehad en ik leef er nog elke dag mee. 
Ik was een kind van 12 jaar en alle 
geborgenheid viel weg. Ik miste mijn 
ouders en vooral als jongen een vader. 
Ik werd in een pleeggezin in Eind-
hoven geplaatst en moest naar kost-
scholen. Ik mocht één keer maand 
naar mijn zussen. Die tijd was allesbe-
halve leuk. Dat heeft geduurd tot mijn 
17e jaar toen ben ik op mijn zelf op 
kamers gaan wonen hier in de buurt. 
Eerst in de Bijlmer en toen in de Nes. 
Blij dat ik eindelijk kon gaan werken 
en schooltijd achter mij kon laten. 

Wat ging je voor werk doen? 
“Ik ben begonnen als automonteur 
en heb daarvoor alle benodigde 
diploma’s behaald. Rond die tijd 
kreeg ik een vriendinnetje, en we zijn 
gaan samenwonen. Het leven werd 
een stuk leuker, en ik heb veel mooie 
herinneringen aan die tijd. Bijvoor-
beeld aan de autoloze zondagen, 
wanneer we te voet naar café De 
Zwarte Kat gingen. De terugweg viel 
dan vaak zwaar! Op mijn 22e moest 
ik in militaire dienst, en dat was een 
stuk minder leuk. Ik had moeite met 
het idee van ‘moeten,’ en in het leger 
moest je nogal wat. Maar na 16 
maanden reed ik eindelijk de kazerne 
uit, en het voelde alsof er 1000 kilo 
van mijn schouders viel. Ik wist: nu 
gaat mijn leven echt beginnen.”

En toen?
Het mooie aan mijn tijd in militaire 

dienst was dat ik er mijn motor- en 
vrachtwagenrijbewijs heb gehaald. 
Na mijn diensttijd besloot ik vracht-
wagenchauffeur te worden. Dat was 
echt mijn ding – lekker lange ritten 
maken en mijn hoofd leegmaken op 
de weg. Ik reed vooral vaste routes 
naar Italië, en dat is nog steeds mijn 
favoriete land. Vroeger gingen we 
met ons gezin al op vakantie naar de 
Bloemenrivièra in Italië, dus het 
voelde vertrouwd en fijn om daar 
weer te komen. Op een gegeven 
moment besloot ik een pand te 
huren in Mijdrecht, waar ik auto’s 
repareerde. Later werd ik taxichauf-
feur met een eigen taxinummer in 
Amsterdam, iets wat ik van 1976 tot 
1984 met veel plezier heb gedaan. Ik 
had zelfs 

Was taxichauffeur zijn in 
Amsterdam leuk?
“Ja, in die tijd zeker! Ik heb er ontzet-
tend veel meegemaakt en 
Amsterdam is echt een geweldige 
stad. Ik had fijne collega’s en leerde 
enorm veel doordat ik elke dag op 
straat was. Natuurlijk waren er ook 
minder mooie momenten, zoals de 
drie moorden op collega’s, wat me 
behoorlijk heeft aangegrepen. Maar 
over het algemeen is het een mooie 
leerzame tijd geweest.

Je had dus wat met auto’s. Hoe ben 
je dan in de horeca terecht 
gekomen?
Ik deed wat bijbaantjes in horeca-
tenten. Ik kon mijn taxinummer goed 
verkopenen daarom stopte ik met de 
taxi en kwam ik bij de Riverbar te 
werken. Na een jaar kocht ik zelf 
‘discotheek Bar Dancing De Koper-
molen’ in Nieuw-Vennep. Samen met 
mijn toenmalige vrouw hebben we 
van die tent, die niet zo goed liep en 
een wat fout publiek trok, een popu-
laire discotheek gemaakt. Het was 
hard werken en het werd al snel een 
begrip in de regio. We draaiden top 
40-muziek en organiseerden optre-
dens van bekende artiesten als Lee 
Towers, Anita Meijer en René Froger. 
Zelf hou ik van rock-’n-roll, en 
gelukkig kon het publiek daar ook 
van genieten, dus af en toe gingen 
was het Rock ’n Roll time. 

Han Nollen is de man achter 25 jaar ‘All American Sunday’ en het 
vertrouwde gezicht van café ‘Drinken & Zo’ in Uithoorn”. Een jubileumjaar 
en dus tijd dat ik in deze rubriek in gesprek ging met deze markante man. 
Han Nollen is getekend door het leven, is iemand die de handen graag uit 
de mouwen steekt, een sociaal hart heeft en iets kan organiseren en 
uitbouwen tot een succes! 

Han Nollen 

Jij kon wel een feestje bouwen?
We huurden op een gegeven 
moment zelfs een grote bedrijfshal 
en haalden de Golden Earring naar 
Nieuw-Vennep. Die waren toen 
razend populair. Dat was een enorme 
organisatie, maar het werd een 
gigantisch succes. Hoewel we er 
uiteindelijk niets aan verdiende, heb 
ik ontzettend veel geleerd over het 
organiseren van evenementen. Het 
was een drukke, maar onvergetelijke 
tijd.

Je houdt van muziek? 
Nou laat ik het zo zeggen eigenlijk 
hou ik van muziek wat met het hart 
gespeeld wordt en een ziel in zit. 
Veel Bleus of Rock ’n Roll bandjes 
hebben dat. Ik heb ook veel vrienden 
in die wereld. Zo kijk ik met plezier 
op terug op ontmoetingen met 
bijvoorbeeld de mondharmonica-
speler Mojo Bufort van de Ameri-
kaanse blueszanger John Lee Hooker. 
Toen ik dit café begon wilde ik ook 
met dit genre muziek het verschil 
maken. Al die kroegen hier in de 
buurt speelde feestmuziek. Daar is 
niets mis mee, maar ik wilde het 
anders doen dan de rest. 

Is dat gelukt? 
Drinken & Zo is de bruine kroeg die ik 
voor ogen had. Een café waar je 
gezellig een praatje kan maken en 
mensen kan ontmoeten. Waar 
mensen zich thuis voelen en waar 
altijd wel wat te beleven valt. En live 
muziek natuurlijk en daarom treden 
er maandelijks rock ’n roll en 
bleusbandjes op. En natuurlijk kwali-
teitsproducten leveren zoals goede 
wijnen en bieren. Het is gewoon een 
kroeg zoals een kroeg volgens mij 

bedoeld is. En het is bovenal een heel 
sociaal café. 

Een sociaal café? Wat bedoel je 
daarmee?
Ik heb deze kroeg overgenomen van 
Kees Röhling en hij was een sociale 
cafébaas en een topper achter de 
bar. Achter de bar was hij niet te 
evenaren, maar op sociaal gebied is 
dat mij wel gelukt. We doen wel eens 
wat voor de medemens en ook al zijn 
de stamgasten het niet altijd met 
elkaar eens, r als er iets is dan zijn we 
er voor elkaar. Dan is het een beetje 
dat familiegevoel. De maatschappij is 
tegenwoordig wel een beetje inge-
wikkeld soms en dan is het wel fijn 
dat iedereen er voor mekaar is. Je 
moet je in een café thuis voelen. 

Voel jij je ook nog steeds thuis of is 
dit een mooie afsluiting?
Ja dit is mijn kroeg en voel mij hier 
nog steeds op mijn plek. Ik moet er 
nog niet aan denken om er mee te 
stoppen. Toen ik nog twee kleine 
kinderen had was wel het plan om 
het een keer te verkopen en wat 
rustiger aan te doen. Maar het leven 
loopt altijd anders dan je had 
gedacht en ook ik heb tegenslagen 
gehad. Voordat ik deze kroeg kocht 
had ik samen met iemand het Recht-
huis gehad en dat was bepaald geen 
succesverhaal en heeft mij veel geld 
gekost. Ook de coronatijd was geen 
pretje. Wat ik nu vooral jammer vind 
is dat er geen personeel te krijgen is 
en ikzelf 60 tot 70 uur moet maken. 
Iets minder uren minder en eens een 
vrije dag zou ik wel prettig vinden. 
Maar mij hoor je niet klagen en ik sta 
hier nog altijd met veel plezier. 

Ik zie jou ook niet op de bank 
zitten en niks doen! 
Ik heb altijd hard moeten werken 
want vanzelf gaat helemaal niks. Ik 
heb een hekel aan mensen die 
weglopen voor problemen. Als het 
even tegenzit moet je je schouders er 
juist onder zetten. Tegen mijn 
kinderen heb ik ook gezegd als je 

kan aanpakken heb je al 2/3 te 
pakken. Je moet het leven zelf 
maken. Volgens mij hebben ze dat 
wel begrepen en doen het goed. Ik 
ben dan ook trots op ze! Kijk als je 
werkt verdien je daar wat geld mee, 
maar het geeft ook een stuk invulling 
van je leven. En mijn leven als eige-
naar van een kroeg is nooit saai. Ik 
krijg zoveel verhalen te horen en 
sommigen zeggen tegen mij 
weleens je moet een boek schrijven. 
Dat kan zeker, maar daar heb ik nu 
even geen tijd voor! 

Wat is er verandert in die 25 jaar 
qua klanten? 
In de basis niets. Het publiek wat 
komt is door de jaren heen wel 
gewoon gezellig gebleven. Er zijn 
mensen die afvallen en daar komen 
weer nieuwe voor terug. Wat ik wel 
merk is dat de mensen zich tegen-
woordig steeds meer afzetten tegen 
de maatschappij en ontevreden zijn 
over de overheid. Maar ik kijk liever 
terug op de mooie momenten en 
ontmoetingen met mooie mensen. 
De Harley dagen waarop de kade vol 
stond met mensen en er veel geld 
werd ingezameld voor kinderzorg-
huis De Biezenwaarde. En natuurlijk 
‘All American Sunday’ door de jaren 
heen wat een passie van mij 
geworden is. Maar zo kan ik nog veel 
meer dingen noemen waarvan ik in 
die 25 jaar heb genoten en met 
plezier op terug kijk. 

Hoe kunnen we dit verhaal mooi 
afsluiten?
Met een woord van dank aan alle 
mensen die iets hebben betekend 
voor mij in die 25 jaar en al het fijne 
personeel wat ik heb gehad. En 
natuurlijk gaan we een mooi feestje 
vieren. Daar is het hier te klein voor 
dus gaan we dat in het Fort vieren. 
Hoe, wat en waar zullen we nog in de 
media gaan melden. En wie weet als 
mijn gezondheid het toelaat zitten 
we hier over 5 jaar weer om het 30 
jarig bestaan te vieren. Maar nu eerst 
dit jubileum vieren! 
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Uithoorn – Vorige week genoten
75 kinderen en ouders van basisschool 
De Kajuit van een gezond en lekker 
ontbijt bij Winkelcentrum Amstelplein. 

Uiteraard is er ook een gezond ontbijt 
uitgereikt aan de medewerkers in de 
winkel die al druk aan het werk waren. 
Een gezond ontbijt is essentieel voor 

kinderen. Onderzoek wijst uit dat een 
gezond ontbijt de prestaties op school 
aanzienlijk verbeterd. Samen Smullen 
liet kinderen en ouders samenkomen 

in Winkelcentrum Amstelplein, een 
mooie ontmoetingsplek in het hart 
van de wijk. Er was een leuke quiz voor 
de kinderen met interessante weetjes. 

over gezonde voeding en Petra de 
Peer was van de partij voor een vrolijk 
(foto)momentje! Op naar de volgende 
editie van Samen Smullen! 

Alle foto’s zijn aangeleverd.

Samen Smullen met basisschoolkinderen 
van De Kajuit in Winkelcentrum Amstelplein 
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De Ronde Venen -  De kinderen van 
de Buitenschoolse opvang, kinder-
dagverblijven en Peutergroepen uit 
Wilnis en Vinkeveen van Kind&Co 
Ludens zijn de afgelopen  twee 
maanden bezig geweest om geld in 
te zamelen voor de CliniClowns. Vol 
enthousiasme zijn er mooie kunst-
werken gemaakt om te verkopen. 

Ook was het inzamelen van statie-
geld een succes., Alle donaties 
werden gestort op de geopende 
actie pagina onder de naam “Ik ben 
kunstenaar”. Vol trots konden ze afge-
lopen 5 November de symbolische 
cheque met het eindbedrag van 
1462 euro overhandigen aan een vrij-
willigster van de Cliniclowns .

LEZERSPOST

Tussen de dorpen Vinkeveen, Wilnis en Mijdrecht,
Ligt een pad, vol herinneringen en recht.
Hier reed ooit de Bello trein,
Die de dorpen verbond, zowel groot als klein.

Nadat het treintje verdwenen was,
Bleef het pad, als een stille en mooie  groene rust oase, 
Wandelaars genoten van een  kleurrijk bloemenveld,
En van vogels, insecten kikvorsen die zich vaak  met hun gezang zichzelf 
steeds weer meldt.

In de lucht hoor je het geluid van een weidevogel,
Vanuit de weilanden, krijgen ze nu een zeldzame rol.
Je voelde je rust in elke stap,
Waar de natuur je draagt, nee dit is geen grap.

Zonsopgang en zonsondergang in kleurige pracht,
Verlichten het pad met zacht rode  gouden glans 
In de winter knisperen de grassprietjes fijn,
De rijp maakt het landschap puur en wonderlijk schoon.
De ijskristalletjes maakte het pad mooi en  buitengewoon. 

Even geen fietsen, geen auto’s, geen drukte,
Alleen stilte, die als balsem ontsnapt uit de lucht.
Een pad dat je hoofd deed leegmaken,
Met verademing en een zucht. 
Waar je de tijd kunt vergeten, en de stress deed verzwakken.
En even niet na hoeft te denken aan de dagelijkse ongemakken. 

Kortom, een pad vol rust en pracht,
Waar je de natuur voelt, zacht en soms ook  heel onverwacht.
Een plek om te ademen, te zien en te voelen,
Een pad waar de tijd even lijkt stilgezet.
Want hier ervaar je de wonderlijke schepping heb je daar eens op gelet? 

Echter, de gemeente dacht een goed idee,
“Laten we het pad egaliseren, dat is pas oké.”
Ze gooiden geld in de grond, vol vertrouwen,
Maar wat voor velen een schrik was, bleef niet zonder geluid.
Dit is onze wandelpad PUNT UIT. 

Want als dit pad wordt gladgestreken en recht,
Dan komt de stroom van scooters, brommers, fietsers, echt!
Fatbikes zoeven, het wordt een racebaan,
Waar je als wandelaar dus niet meer veilig meer kunt gaan.

Er zijn al vijf fietspaden, dat is voor niemand een geheim,
Maar dit wandelpad is nu het enige, dat moet wel zo zijn.
Waarom deze verandering, wat is het doel?
Wanneer je ziet dat het pad van rust naar drukte moet.

Tweeduizend stemmen, luid en duidelijk, klonken op,
“We willen geen ander pad, hou deze Bellopad gewoon zo, en stop! 
Toch ondanks het protest en het stevige verzet,
Werd er wel een nieuwe pad even snel neergezet.

Zonder overleg, zonder duidelijke woorden,
Het was enkel de zandwagens die we toen ineens hoorde
De gemeente schiep iets waar veel mensen zo op tegen waren 
Ze zaten achter hun bureaus en dacht niet aan het creëren van gevaren. 
Beslisten zonder ons hierover in te lichten.
En nu begrijpen ze niet eens al die boze gezichten. 

Een listige streek, zo koud en gemeen,
Waar het geluid van de wandelaars wordt genegeerd, zo scheen.
De stilte van de natuur, wordt nu overstemd door lawaai,
Maar het Bellopad blijft in ons hart, daar blijft het nu bij.

Nu is de Bellopad gemoderniseerd,
Maar ook ja ook gelijk gemolesteerd.
Wat ooit een rustpunt was en erg fijn,
Is het nu een pad waar in één klap het respect voor de gemeente verdwijnt. 

Er blijft slechts een herinnering dit hangt in ons hart. 
Vooral voor onze kinderen die vonden hier in hun steentjes de grootste schat.
Ze klommen renden en plukte paardenbloemen.
Dit was liefde geven in de natuur. 
Onze kinderen genoten hier elk uur. 
Ze leerden daar lopen, zonder zorgen of pijn,
Een aangenaam plekje waar ze graag wilde zijn. 

Zoals Wim Sonneveld zong, vol weemoed en een traan. 
“Ik was een kind en wist niet beter
Dan dat ‘t nooit voorbij zou gaan” 
De Bellopad, een stukje van ons hart,
Nu een herinnering, stil en dat is heel apart. 
Ella Hulsman-Mur

Bellopad niet meer zoals het was

Geef voor de lach die doet leven

De Ronde Venen - In een leuke en in 
de slotfase vooral spannende 
wedstrijd heeft Argon koploper FC 
De Bilt twee punten weten af te 
snoepen. Vooral de werklust tot diep 
in de toegevoegde tijd maakte 
indruk en het verbloemde enigszins 
het soms slordige spel. De tegen-
stander kwam verdiend op voor-
sprong, gezien hun spel, echter in de 
tweede helft scoorde Argon al snel 
de gelijkmaker (1-1) en die stand 
bleef tot het eindsignaal op het 
scorebord staan.

Weinig kansen
De eerste helft waren er voor beide 
ploegen weinig echte scoringsmoge-
lijkheden, FC De Bilt was wel de beter 
voetballende ploeg maar echt 
gevaarlijk waren ze vooralsnog niet. 
In minuut vijf was er de eerste 
aanvallende actie voor Argon, 
Oliekan zette vanaf links Quint Piris 
bij de tweede paal aan het werk maar 
de poging ging van dichtbij naast. 
Daarna zagen we een schot van  Pier 

Veldman namens De Bilt maar Argon 
doelman Saverio Zondag kreeg in 
tweede instantie de bal onder 
controle. Daarna veel drukte op het 
middenveld waar Argon probeerde 
met uitvallen gevaarlijk te worden. 
Zo’n tien minuten voor rust zagen we 
Piris op rechts richting doel snellen, 
maar hij werd door de keeper en een 
verdediger zodanig gestuit dat er 
langdurige blessurebehandeling 
nodig was. Scheidsrechter Punt 
maakte van deze overtreding geen 
punt en hield in dit geval het geel op 
zak. De Bilt kreeg even later nog een 
vrije trap maar Veldman zag doelman 
Zondag op de goede plaats staan. Vijf 
minuten voor het rustsignaal, De Bilt 
kreeg een vrije trap toegewezen na 
vermeend buitenspel, werd de bal 
voorgezet en schoot voorlangs het 
Argondoel waarna de vrijlopende 
Younes Akhiat dit buitenkansje niet 
onbenut liet 0-1.

Hectisch
In de druilige tweede helft kwam 

Foto: aangeleverd.

Foto’s: Hans van Gelderen

Argon en FC De Bilt  
delen de punten

Argon vrij snel en onverwachts toch 
tot een doelpunt, Quentin Oliekan 
schoot van dichtbij tegen een speler 
aan, de bal ketste weg richting rand 
strafschopgebied en daar stond 
Raoul van Wijk die laag en hard de bal 
in de verste hoek schoot, onhoudbaar 
voor doelman Menno Vink. Met nog 
een half te gaan zette coach Jeroen 
de Zwaan Tim Waning en Teun 
Gortenmulder in. Een schot van Sher-
weny Felicia (ingevallen voor Beek) 
greep keeper Vink bij de tweede paal. 
Daarna brak er een hectische slotfase 
aan, De Bilt drong aan met een drietal 
hoekschoppen en een vrije trap maar 
Argon bleef in verdedigend opzicht 
met o.a. reddingen van doelman 
Zondag overeind. Een charge op 
Zondag leverde de tweede blessure-
behandeling op maar verzorger 
Marijn Kop kreeg de doelman weer 
staande. In blessuretijd kreeg Felicia 
twee mogelijkheden om Argon 
alsnog op winst te zetten, de eerste 
poging werd door Vink met een 
prachtige safe onschadelijk gemaakt 
en nog geen minuut later miste 
Felicia de bal van dichtbij. Ook een 
prachtig schot van de meegekomen 
Tygo Limburg schoot net over de lat. 
Derhalve een verdiend resultaat voor 
een hardwerkend Argon.

Zaterdag gaat Argon op bezoek bij 
EDO in Utrecht

Regio - Cens TC Gortenmulder komt 
net iets tekort tegen K.O.T. 87-2; Jim 
van Zwieten en Yoeri Veeken wonnen 
hun partij. Eric van de Bosch won zijn 
partij met een gedeelde hoogste serie 
van de week van 9 uit 29 samen met 
Arjan Gortenmulder zorgde zij voor 
tegenwicht. Door deze gewonnen 
partij staat K.O.T.87-2 momenteel op 
de eerste plaats in de competitie met 
een gemiddelde van 40.75 punten per 
wedstrijd. Met 3 gewonnen partijen 
wist De Merel / Thijmen van Veen 3 
tegen De Kromme Mijdrecht 1 overtui-
gend te winnen; Wim Berkelaar / Caty 
Jansen en Jeroen van Rijn wisten hun 
partij te winnen gelukkig kon Eduard 
Vreedenburgh er een winnende partij 
tegenoverzetten. Met deze overwin-
ning staat De Merel / Thijmen van 
Veen 3 op een gedeelde 2e plaats met 
een gemiddelde van 40 punten per 
wedstrijd. 

Nipte
Een nipte overwinning van de 
Springbok 2 / Feka op De Merel/
Thijmen van Veen 1 waarbij Cees de 
Jong de kortste partij van de week 
wist te spelen in 22 beurten ook Ray 
Kramer wist zijn partij te winnen.
Bert Fokker en Eric Aarsman wisten 
dat met 24 wedstijdpunten tegen-
over te zetten. Met 36 wedstrijd-
punten staat De Merel Thijmen van 
Veen 1 op een gedeelde 2e plaats in 
de competitie met een gemiddelde 
van 40 punten per wedtrijd. Gerard 
Roling, Gijs van de Vliet en Peer van 
der Meer van de Merel /Thijmen van 
Veen 2 waren te sterk voor 
Springbok 1 waarbij Hen Kandelaar 
nog tegenstand wist te brengen.  
Nico de Boer wist met een  serie van 
9 uit 29 een percentage van 31.03%  
de hoogste serie van de week neer 
te zetten 

Ook K.O.T. `87-1 was te sterk tegen 
DenB Diensten / De Springbok; Anne 
Beekeren en Edwin van de Schaft 
behaalde de overwinning waarbij 
Ger Ruimschoot zijn partij wist te 
winnen. John Beets en Richard van 
de Kolck hielden elkaar in evenwicht 
in een partij die in remise eindigde 
beide 11 wedsrijdpunten. In een 
onderlinge strijd tussen De Kromme 
Mijdrecht 2 en De Kromme Mijdrecht 
3 hielden zij elkaar in evenwicht; 
zowel Frans Versteeg als Edwin Walter 
wisten hun partij te winnen waarbij 
Co Zoutman en Willem van de Graaf 
hun winnende partij er tegen over 
zette.Ook K.O.T. `87-3 was te sterk 
tegen De Biljartvrienden/ Smit 
Fietsen / Stieva; Said Metalsi en Joost 
van Zuijlen en Sjoerd van Agteren 
behaalde allen hun 12 gewonnen 
wedstrijdpunten.Gelukkig kon Ed 
Spitteler nog enig tegengewicht 
bieden tegen dit geweld.Voor de lief-
hebbers voor Driebanderen sluit op 
31 oktober de inschrijving voor het 
“Open PK Driebanden DRV’

Spannende speelronde in de 
Biljartcompetitie
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Uithoorn - Na de 7-1 overwinning 
tegen De Gooiers in Hilversum ging het 
team vol goede moed de strijd aan met 
Petanque Lijnden. De start op de thuis-
basis in Bodegraven was ook goed. De 
eerste doublettenronde werd met 2-1 
gewonnen. De tweede ronde bestond 
uit twee triplettenpartijen. Een triplette 
met de spelers van BUT en een triplette 
met de spelers van OSB Bodegraven. 
De triplettenpartijen waren tot deze 
dag de sterke kant van de teams, maar 
deze ronde kregen de spelers het spel 
niet onder controle. Beide partijen 
gingen verloren waardoor Lijnden met 
een 3-2 voorsprong aan de afsluitende 
doubletten ronde begon. De teams 
kregen de opdracht om tenminste 
twee partijen te winnen worden om 
met een gelijkspel naar huis te kunnen. 
Al vrij snel wonnen Greet Maas/Wilma 
Buchner hun partij met 13-9. Even later 
voegden Angèle Smit/Ella Dikmans 
zich bij de winnaars met ook 13-9. 
Opdracht 1 was voltooid. Het gelijkspel 

was zeker. Intussen speelden Lenie de 
Bruijn/Jan Janmaat de laatste partij van 
de ontmoeting. Het leek erop dat het
een vrij eenvoudige overwinning
zou worden. De spelers van Lijnden 
dachten daar echter anders over.
Zij verzamelden de punten gestaag
en uiteindelijk kwam de partij op een 
12-12 stand. Bij deze stand is het 
belangrijk dat de pointeur, de spelers 
die de boules dicht bij het doelballetje 
(but) plaatsen, goed op punt komen. 
Deze situatie brengt de andere equipe 
altijd onder druk. Zo ook in deze partij. 
De tegenstander kon niet het 
dertiende punt naar zich toe halen en 
onze equipe wel. Met deze overwin-
ning naderden ze PV Gouda, Petanque 
Lijnden en PVN tot op een punt. In de 
tussenstand staan ze op de vijfde 
plaats door een iets minder saldo 
gescoorde punten achter De Boel de 
Boule 3 en ruim voor De Spaanse Ruiter 
1 dat de volgende tegenstander is op 
16 november in Bodegraven.

Nipte Petanque overwinning

Bridge
Uithoorn - Op maandagavond
4 november werd de derde wedstrijd 
van de tweede competitieronde 
gespeeld met een bezetting van 11 
paren in de A-lijn, 12 in de B-lijn en 12 
in de C-lijn. In de A-lijn was de eerste 
plaats voor Bep de Jong en Herman 
van Beek met de score van 58,60%. De 
tweede plaats ging naar het koppel 
Ans Terra-Felten en Margot Zuidema 
met een score van 57,83%. De derde 
plaats was voor Ans Breggeman en Ben 
van den Broek met 57,02%. In de B-lijn 
pakten Gijs Boerrigter en Martien Nieu-
wenhuizen de eerste plaats met een 
score van 61,67%. Joke Janssen en Diny 
Verhoeff namen de tweede plaats voor 

hun rekening met de score van 60,42%. 
Anneke Braam en Ria Berk kwamen op 
de derde plaats met een score van 
58,75%. In de C-lijn was de eerste 
plaats voor Irene Hassink en Richard 
van den Bergh met ook nog eens de 
hoogste dagscore van 63,02%. Plaats 
twee was voor Ton ter Riele en Kees 
Geerlings met de score van 57,38%. Op 
de derde plaats eindigden Manuella 
Calis en Cora de Vor met een score van 
55,65%. Attentie: op dit moment is het 
weer mogelijk u aan te melden als u op 
maandagavond gezellig wil komen 
bridgen. Voor nadere informatie kunt u 
contact opnemen met onze secretaris, 
de heer Kees Visser, telefoon 06 - 5317 
5165 of via de mail: kees.visser55@
kpnplanet.nl.

Uithoorn - Met twee treffers, één
in de slotfase van de eerste helft en 
na vlak na het beginsignaal van de 
tweede helft is Derk Streefkerk de 
matchwinnaar geworden voor 
Legmeervogels. Door de winst
van Legmeervogels en het feit dat 
buurman sv Argon, FC de Bilt op 1-1 
weet te houden blijft Legmeervogels 
dan toch nog uitzicht houden op de 
eerste periode. Die komt aanstaande 
zaterdag ten einde met onder ander 
het duel FC De Bilt tegen Legmeer-
vogels. Aanvang 14.00 uur. De stand 
voor de achtste competitiewedstrijd 
is dan FC De Bilt 7-17 en Legmeer-
vogels 7-16. Om de periodetitel 
binnen te halen, zou een geweldige 
stunt zijn voor de ploeg van trainer 
Honsbeek, moet er wel even 
gewonnen worden door Legmeer-
vogels van de FC DE Bilt en dit ook 
nog in De Bilt. De huidige nummer 3 
op de ranglijst Nieuwkoop is uitge-
schakeld voor plaats nummer 1 in de 
eerste periode. Het begin van dit 
duel, Legmeer-vogels tegen Mont-
foort is rommelig. In deze rommelige 
fase zijn de gasten wel de bovenlig-
gende partij. Binnen 15 minuten 
dwingen zij een viertal corners af. 

Gelukkig voor de Vogels leveren deze 
corners geen treffer op. Langzaam 
maar zeker komt Legmeervogels 
beter in de wedstrijd en ontstaan er 
wat mogelijkheden voor de thuisclub. 
Verder dan mogelijkheden komt 
Legmeervogels niet. Zo was er een 
steekpas van Youri Habing op Dion 
Reuvenkamp. Helaas voor Reuve-
kamp was de doelman van S.V Mont-
foort net iets eerder bij de bal. Dan 
valt toch nog in de eerste helft een 
treffer te noteren. Een corner van 
Youri Habing kan maar moeilijk door 
de verdediging van Montfoort 
worden weg-gewerkt Er ontstaat een 
echte ouderwets potje balletje 
wegtrappen. Maar niemand raakt de 
bal echt goed. Tot dat de bal voor de 
voeten komt van Derk Streefkerk. Wat 
hem vorige week niet lukte, van heel 
dichtbij te scoren, lukt hem nu 
gelukkig wel en is er werk aan de 
winkel voor de man die het scorebord 
mag bedienen. Hij mag de 1-0 op het 
scorebord schrijven. Met deze stand 
breekt dan ook de rust aan. Vele 
waren nog in het clubhuis van 
Legmeervogels toen de 2-0 op het 
scorebord werd geschreven. Een 
toegekende vrije trap voor Legmeer-

Derk Streefkerk matchwinnaar 
voor Legmeervogels

vogels wordt door Sven van Beek snel 
genomen richting Dion Reuvekamp 
die dan op zijn beurt Derk Streefkerk 
in stelling weet te brengen. Tegen het 
schot van Streefkerk heeft de 
doelman van Montfoort geen verweer 
en is de 2-0 een feit. Later in het duel 
is Streefkerk dicht bij een hattrick 
maar deze keer is de doelman van de 
gasten zijn inzet de baas. Met nog 
tien minuten op de speelklok weet 
Stephan Adrichem tegen te scoren: 
2-1. Dan wordt het nog erg spannend 
en moeten de elf spelers van de 
Vogels overuren draaien om nog een 
treffer van de gasten te voorkomen. 
Gelukkig is de conditie goed en weet 
men de stormloop van Montfoort te 
overleven en stapt Legmeervogels 
met een kostbare 2-1 overwinning 
van het veld. Al met al was dit 
Legmeervogels tegen Montfoort een 
leuke wedstrijd. Legmeervogels 
speelt dit seizoen al meerdere goede 
wedstrijden. Jammer is het dan dat er 
zo weinig inwoners van Uithoorn de 
weg naar Sportpark Randhoorn 
weten te vinden. Op zaterdag 23 
november om 15.00 uur speelt 
Legmeervogels de volgende thuis-
wedstrijd. Dit duel is dan tegen EDO 
(U). Hopelijk komen er dan meer 
toeschouwers kijken naar het duel 
van Legmeervogels. De toegang tot 
de wedstrijd is gratis.

Abcoude - De Ronde Venen heeft 
sinds zondag 10 november zijn eigen 
atletiekbaan. Burgemeester Maarten 
Divendal opende die dag officieel de 
baan van 80 meter in Abcoude. De 
voorziening ligt naast de velden van 
FC Abcoude en is de thuisbasis van 
vereniging Atletiek Abcoude. Bij de 
atletiekvereniging kunnen kinderen 
tussen de 4 en 14 jaar verschillende 
onderdelen van de atletiek beoe-
fenen. Bestuurslid Nina Mathijssen 
van Atletiek Abcoude is in haar nopjes 

met de nieuwe baan. ,We trainden tot 
nu toe met onze leden op verschil-
lende plaatsen: op de velden van FC 
Abcoude, de ijsbaan in Baambrugge 
of op de atletiekbaan in Amsterdam-
Zuidoost. De drempel om naar 
Amsterdam te gaan is relatief hoog als 
je niet bekend bent met de sport en je 
je kinderen moet brengen en halen. 
We zijn blij dat we nu dicht bij huis 
kunnen trainen. Atletiek is een hele 
mooie sport en wordt niet voor niets 
‘de moeder der sporten genoemd’.’’

Atletiekbaan in Abcoude 
geopend 

Sprinten, werpen en springen
Op de baan kunnen alle onderdelen 
van de atletiek worden beoefend die 
door de jongste jeugd worden 
gedaan: Sprinten (met en zonder 
hordes), verspringen, hoogspringen, 
werpen (balwerpen, vortex werpen, 
kogelstoten) en lange afstand hard-
lopen. Deze disciplines werden al 
beoefend, maar de baan stelt de 
atleten in staat zich beter op 
wedstrijden voor te bereiden en ze 
bijvoorbeeld echt te laten ver- en 
hoogspringen. 80 meter is ook de 
maximale sprintafstand voor 
jongeren tijdens sprintwedstrijden.
De baan werd officieel geopend door 
een groep kinderen die door een 
finishlint sprintte dat werd vastge-
houden door burgemeester Divendal 
en Nina Mathijssen. In een korte 
toespraak benadrukte Divendal het 
belang van sport en bewegen voor, 
met name, jeugd. Volgens hem is 
sporten niet alleen goed voor de 
gezondheid, maar ook gewoon leuk 
en goed voor de sociale 
ontwikkeling. 

Jonge vereniging
Atletiek Abcoude is een jonge vereni-
ging die in 2018 werd opgericht en 
inmiddels is uitgegroeid tot 100 leden. 
De vereniging richt zich op jeugd tot 
14 jaar en neemt met veel succes en 
plezier deel aan regionale wedstrijden. 
Als de kinderen ouder worden volgt 
vaak een doorverwijzing naar een 
atletiekclub met een volledige atle-
tiekbaan omdat ze die nodig hebben 
voor de specifieke trainingen.

De atletiekbaan is geopend: kinderen rennen door het finishlint dat door 
burgemeester Maarten Divendal en bestuurslid Nina Mathijssen wordt 
vastgehouden. Foto: gemeente De Ronde Venen. 

Mijdrecht - Afgelopen zaterdag 9 
november begon het zaalseizoen voor 
het door Van Walraven gesponsorde 
Atlantis 2 met een thuiswedstrijd 
tegen Swift uit Amsterdam. Onder de 
bezielende leiding van coach Mark 
Goverse stapte de ploeg vol 
vertrouwen de hal binnen, klaar om 
het seizoen goed van start te laten 
gaan. De eerste helft was veelbelo-
vend voor Atlantis. Het team speelde 
met overtuiging en hield de wedstrijd 
lange tijd spannend. De verdediging 
stond solide en aanvallend wist 
Atlantis keer op keer mooie kansen te 
creëren en te benutten. De supporters 
zagen een hecht team dat voor elke 
bal knokte. Halverwege de eerste helft 
was het verschil klein, en de spelers 
gingen met een positieve instelling de 
rust in. Coach Goverse prees in de 

kleedkamer de inzet en vechtlust van 
zijn ploeg en moedigde hen aan om 
het sterke spel vast te houden en met 
vertrouwen de tweede helft in te 
gaan. Het team keerde met 
hernieuwde energie terug op het veld, 
vastberaden om het Swift lastig te 
maken. In de tweede helft bleek Swift 
echter een geduchte tegenstander 
met ervaren spelers die het tempo 
opvoerden. Hoewel Atlantis hard bleef 
werken en bij momenten indrukwek-
kend samenspeelde, trok Swift aan het 
langste eind en bouwde de voor-
sprong gestaag uit. Atlantis toonde 
veerkracht en doorzettingsvermogen, 
eigenschappen die hen in de 
komende wedstrijden zeker van pas 
zullen komen. De eindstand van 10-19 
doet geen recht aan de inzet en spirit 
van Atlantis 2.

Atlantis 2 toont veerkracht 
tegen Swift

Bridgevereniging Mijdrecht e.o.
Regio - De uitslag van 4 november 
is als volgt: 1. Paul & Delia Kenter 
61,90% 2. Richard Morssink & 
Gerard Telling 61,67% en 3. Jan 
Bunnik & Corry Twaalfhoven 
59,51%. Een spel leidde iedereen 
neer 5klaveren met 1up. Paar Kenter 
speelde 4arten met 3ups. Tenslotte 
paar Van der Does speelde3hart 

gedoubleerd met 1up. Donderdag 7 
november werd de derde ronde 
gespeeld. Uitslag: 1. Agnes kroes & 
Karla Schmidt 62,50%, 2. Henk 
Hiemstra & Ineke van Diemen 
58,68% en Richard van Heese & 
Wytze de Vries 58,33%. Vier paren 
wisten 6sans met 1upslag te maken: 
paar Kroes, van Diemen, Verrips en 

De Vries. Ook werd in een spel 
6harten gemaakt door paar van 
den Berg. Uitslag in de B-lijn: 1. 
Anton Berkelaar & Jan Bunnik 
56,60%, 2. Hermine Elmoudni & 
Lenny van Diemen 55,90% en 3. 
Anneke Wortel & Rietje Tijssen 
55,56%. Een mooi 3ruitenspel 
gedoubleerd werd gespeeld door 
paar Groeneveld. En 3sans met 
2ups was voor paar Gabriel.
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